
ورزشی14  شنبه 13 تیر 1394وطن امروز  شماره 1640 

مهدوی كيا سرمربی تيم نوجوانان 
هامبورگ

کاپیتان پیشین تیم ملی فوتبال ایران و تیم 
فوتبال پرسپولیس به عنوان سرمربی جدید تیم 
فوتبال نوجوانان هامبورگ انتخاب ش��د. مهدی 
مهدوی کیا ک��ه دوره موفقیت آمیز را در هنگام 
بازیگری در هامبورگ پشت سرگذاشت، به عنوان 
سرمربی جدید تیم نوجوانان هامبورگ انتخاب 
شد. وی قرار است اوایل هفته آینده راهی آلمان 
شود تا مراس��م معارفه اش در باشگاه هامبورگ 
برگ��زار ش��ود. مهدوی کیا همچنی��ن به عنوان 
مربی تخصصی تمام رده های سنی هامبورگ در 
زمینه های سانتر و کاشته انتخاب شده است. قرار 
اس��ت وی در بحث تکتیک های هجومی هم در 

کنار مربیان آکادمی هامبورگ فعالیت کند.

دستيار كی روش در نساجی
دستیار کارلوس  کی روش در تیم ملی پرتغال 
سرمربی تیم فوتبال نساجی مازندران شد.پائولو 
آلوس به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال نساجی 
مازندران انتخاب شد. این مربی 45 ساله به همراه 
دس��تیارش ریکاردو سیلوا آمرال بزودی به ایران 
می آین��د ت��ا کار خود را برای فص��ل آینده آغاز 
کنند. صادق درودگر، مدیرعامل باشگاه نساجی 

مازندران در گفت وگویی این خبر را تایید کرد.

بازیکن ایرانی- ژاپنی 
به ساراگوسا پيوست

ستاره سرزو اوزاکای ژاپن که پیش از این قرار 
بود برای تیم ملی ایران در جام جهانی بازی کند به 
تیم رئال ساراگوسای اسپانیا پیوست. آریا جسور 
هاسه گاوا، بازیکن 26 ساله ژاپنی- ایرانی با باشگاه 
رئال ساراگوسای اسپانیا به توافق نهایی رسید و با 
این تیم قرارداد امضا کرد. ساراگوسا در لیگ دسته 
دو اسپانیا بازی می کند و فصل قبل این شانس را 
داشت تا جواز حضور در رقابت های لیگا را به دست 
آورد ام��ا در نهایت در بازی های پایانی نتوانس��ت 
امتیازات لازم را جمع کند. هاس��ه گاوا در پس��ت 
هافبک بازی می کند. او در دسامبر 2012 توسط 
زاکرونی،  سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ژاپن برای 
بازی دوستانه برابر آذربایجان دعوت شد اما در آن 
دیدار اصلا به میدان نرفت و این نخستین و آخرین 
باری بود که او به تیم ملی ژاپن دعوت شد.کارلوس 
کی روش در سال 2013 تلاش کرد از هاسه گاوا در 
تیم ملی ایران استفاده کند اما در نهایت این انتقال 
بنا به دلایلی انجام نشد. این بازیکن از پدری ایرانی 

و مادری ژاپنی متولد شده است.

جلسه غيرعلنی در انزلی 
برای انتخاب علی دایی!

عضو هی��ات مدیره مل��وان درباره جلس��ه 
تصمیم گی��ری ب��رای انتخ��اب دای��ی به عنوان 
س��رمربی این تیم گفت: احتمالا این جلسه به 
ص��ورت غیرعلنی برگزار ش��ده اس��ت، چرا که 
هی��چ یک از اعضای هیات مدی��ره در آن حاضر 
نبودند. محمود آذرگون درباره خبر حضور علی 
دایی روی نیمکت فصل آینده ملوان، اظها ر کرد: 
حض��ور علی دایی وعده ای اس��ت ک��ه داریوش 
بهشتی، مالک جدید این تیم به هو اد ا ران داده و 
احتمالا به دنبال این است که او را به انزلی بیاورد 
اما از حضور قطعی او در انزلی اطلاعی ندارم. عضو 
هیات مدیره ملوان در پاسخ به این سوال که آیا 
روز پنجشنبه جلسه ای درباره انتخاب سرمربی 
برگزار ش��ده؟ تصریح کرد: جلس��ه ای را درباره 
مالکیت ملوان برگزار کردیم و به توافق رسیدیم 
که بهشتی عهده  دار  مسؤولیت این تیم شود اما 
درباره س��رمربی احتمالا جلسه ای غیرعلنی در 

خارج از باشگاه ملوان برگزار شده است.

واكنش جالب افشارزاده در پاسخ 
به سوالی درباره طالب لو

مدیرعام��ل اس��تقلال ترجیح داد از پاس��خ 
دادن به س��والی درباره ماندن وحید طالب لو در 
این تیم خودداری کند. بهرام افشارزاده در پاسخ 
به این س��وال که جلسه ای که با نظری جویباری 
و بهرام امیری داش��ته به چه منظور بوده است، 
گفت: جلسه خوبی بود و درباره وضعیت خودمان 
و نقل و انتقالات صحبت کردیم. همه تلاشمان 
روی آماده س��ازی تیم به ش��کل مطل��وب برای 
رقابت های لیگ برتر اس��ت. م��ا باید تیم خوبی 
ببندیم تا دل هواداران ش��اد شود و برای این کار 
تمهیداتی اندیشیده ایم. وی در پاسخ به این سوال 
ک��ه آیا از وضعیت نقل وانتق��الات تیمش راضی 
اس��ت، گفت: وضعیت نقل و انتقالات ما خیلی 
خوب و راضی کنن��ده پیش می رود و امیدوارم تا 
پایان کار هم به همین شکل کار را پیش ببریم. 
مدیرعامل استقلال در ادامه صحبت هایش اضافه 
کرد: خوشبختانه کادر فنی ما برنامه ریزی خوبی 
برای لیگ انجام داده و طی آن کار را پیش می برد. 
البته جا دارد یک بار دیگر از زحماتی که قلعه نویی 
پارسال کشید تشکر کنم و امیدوارم هر جایی که 
هست موفق باشد. افشارزاده از پاسخ دادن به این 
س��وال که آیا صحت دارد او مانع جدایی طالب لو 
از اس��تقلال ش��ده، خودداری ک��رد و با گفتن 
»خداحافظ« ترجیح داد به این سوال پاسخ ندهد. 

رونمایی از 3 مشتری دست به نقد نکونام
كاپيتان تيمش را انتخاب می كند

بارب�د بهراد: پس از خ��روج امیر قلعه نویی از 
کادر فنی تیم فوتبال اس��تقلال، آبی ها اعلام 
کردند تمایل به بازگش��ت جواد نکونام دارند. 
در همی��ن ب��اره مجید جلالی هم با ش��اگرد 
س��ابقش در باشگاه پاس، تماس تلفنی برقرار 
کرد و به او گفت برای اجرای برنامه هایش در 
سایپا در این فصل به او احتیاج مبرم دارد اما 
تنها شرط جلالی این است که نکونام پیشنهاد 
مالی معقولانه بدهد ت��ا نظم مالی تیمش به 
ه��م نخورد اما روز سه ش��نبه یک پیش��نهاد 
ج��دی و متفاوت دیگر به نکونام رس��ید. وی 
که دور از چش��م خبرنگاران همیش��ه حاضر 
مقابل س��اختمان فدراسیون فوتبال، به دیدار 
علی کفاشیان رفته بود، در پایان این نشست 
با پیش��نهاد جالب و س��خاوتمندانه)!( آقای 
رئیس مواجه شد. کفاشیان به کاپیتان سابق 
تیم ملی گفت: بازی ک��ردن را کنار بگذار و از 
همین فردا به عنوان دس��تیار ایرانی کی روش 
شروع به فعالیت کن. رئیس فدراسیون حتی 
پیش��نهاد مالی خود را هم ارائه داد. کفاشیان 
اعلام ک��رد: فعلا وض��ع فدراس��یون فوتبال 
چندان مطلوب نیس��ت اما برای سال نخست 
رقم قراردادت در تیم ملی، منهای پاداش های 
هر بازی، رقم 150 میلیون تومان است! پس 
از اینکه کفاش��یان این پیشنهاد رسمی را به 
نکون��ام داد این بازیکن ب��ا کارلوس کی روش 
تم��اس برقرار کرد تا نظر او را جویا ش��ود که 
این مربی پرتغالی به او گفت: درهای تیم ملی 
همیشه به روی تو باز است اما نمی خواهم هیچ 
فش��اری روی تو باشد از این رو هر تصمیمی 
که خ��ودت از ت��ه دل دوس��ت داری عملی 
کن. پس از مش��ورت با چند دوست خبرنگار 
گفته می ش��ود نکونام فعلا قصد خداحافظی 
از مستطیل س��بز را ندارد و با توجه به اینکه 
در این فصل، دس��ت کم باز هم می تواند یک 
میلیارد تومان کاسب باشد، از این رو پیشنهاد 
دستیاری کی روش را در آب نمک می خواباند 
تا سال 1395 خورش��یدی. اگر کودتایی رخ 
ندهد، ت��ا آن روز هم کی روش هس��ت و هم 
این پیش��نهاد رس��می. اما یک موضوع دیگر 
ک��ه تا ح��دودی باعث دلخ��وری این بازیکن 
شده اس��ت به عملکرد کمیته نقل وانتقالات 
باش��گاه استقلال مربوط می شود. علی امیری 
و نظری جویب��اری بارها در مصاحبه های خود 
اعلام کردند نکونام مورد نظر باش��گاه اس��ت. 
پرویزمظلومی هم هفته قبل صراحتا در برنامه 
ورزش و م��ردم بیان ک��رد از بین آندو و جواد 
یک��ی از حتما جذب می کنیم. ب��ا این وجود 
تا این لحظه نه م��ردان کمیته نقل وانتقالات 
به صورت مس��تقیم با کاپیتان سابق تیم ملی 
تماس گرفته اند و نه پرویز مظلومی این کار را 
کرده است. در طول 2 هفته اخیر تنها خسرو 
حی��دری بوده که نقش میانج��ی را ایفا کرده 
است. مسؤولان باشگاه پیغام خود را به خسرو 
دادند و این بازیکن که همیش��ه رابطه گرمی 
با نکونام داشته و دارد، واسطه بازگشت جواد 
شده اما به نظر می رسد گزینه نخست مظلومی 
برای پس��ت خطیر هافبک دفاعی، آندرانیک 
تیموریان است از این رو نمی خواهند خودشان 
رو در رو ب��ا نکونام صحبت کنند که اگر آندو 
ج��واب مثبت داد، آن وقت زی��ر حرف و قرار 
خود نزنند. این احتیاط و ملاحظه کاری باشگاه 
اس��تقلال موجب ش��ده نکونام از مس��ؤولان 
باشگاه و پرویز مظلومی دلخور باشد اما چون 
احتمال این انتقال وجود دارد تا این لحظه او 
هیچ مصاحبه ای علیه آنها انجام نداده اس��ت 
تا آس��یبی به روند مذاکراتشان وارد نشود اما 
اگر به هر ترتیبی به خاطر پیش��نهاد سنگین 
مالی تیموریان به استقلال، این بازیکن ترجیح 
دهد در تبریز بمان��د، آن وقت نکونام مجددا 
پیراهن شماره 6 استقلال را بر تن می کند، اگر 
هم اینگونه نشود به احتمال فراوان این باشگاه 
سایپاست که در لیگ پانزدهم، کاپیتان سابق 
تیم مل��ی را در اختیار خواهد داش��ت. مجید 
جلالی به مدیرعامل س��ایپا وعده داده که در 
طول این فصل، س��ایپا از مدعیان و تیم های 
بالانش��ین خواهد ب��ود البته به ش��رط آنکه 
بازیکنان مورد نظر وی از سوی خودروسازان 
جذب ش��ود. س��ایت های نزدیک به باش��گاه 
اوساس��ونا از خروج قطع��ی 2 بازیکن ایرانی 
تنها تیم منطقه پامپلون��ا خبر دادند و تردید 
نداشته باشید نکونام و انصاری فرد در این فصل 
میهمان لیگ برتر خودمان هستند اما برخلاف 
2 فصل قبل دیگر کس��ی برای جذب آنها سر 
و دست نمی شکند. یکی پیر شده و تنها یک 
فصل دیگ��ر نای دویدن در زمی��ن فوتبال را 
دارد و دیگری آنقدر افت کرده که همه از یاد 
بردند روزی روزگاری مثلا قرار بود این جوانک 

اردبیلی وارث پیراهن علی دایی باشد. 

گزارش اخبار

تجمع هواداران مقابل باشگاه پرسپولیس؛ تقریبا 
ای��ن اتفاق از زمانی که لیگ برتر به اتمام رس��ید و 
فصل نقل و انتقالات آغاز ش��د ش��روع شده است. 
هواداران نگرانند، نگران تکرار فصل های کابوس واری 
ک��ه گذراندند، نگ��ران روزهایی ک��ه بازیکنی روی 
نیمکت نداشتند تا در زمان لازم به کمک شان بیاید. 
آنها س��ایر تیم ها بویژه تیم رقیب یعنی استقلال را 
می بینند که ی��ک روز در میان یک بازیکن مطرح 
را می خرد. به همین دلیل اس��ت که هر روز مقابل 
در باش��گاه و محل تمرین تجمع می کنند تا شاید 
تلنگری به مس��ؤولان این باش��گاه زده باش��ند که 
حواسشان جمع باش��د. حواسشان جمع باشد که 
در فص��ل نقل و انتق��الات از تیم های رقیب عقب 
نمانند البته در چند روز اخیر پرسپولیسی ها جدا از 
اینکه چند بازیکن کلیدی خودشان را حفظ کردند 
موفق شده اند با بازیکنانی مثل رامین رضاییان هم 
قرارداد ببندند اما دوای درد سرخ ها حفظ یکی، دو 
بازیکن و قرارداد با یک بازیکن دیگر نیست. انتظار 
هواداران بالاست و آنها می خواهند بازیکنانی چون 
س��یدجلال حس��ینی، کریم انصاری فرد و... به تیم 
بازگردند تا پرس��پولیس دوباره سر و سامان بگیرد. 
اتفاقا مسؤولان باشگاه پرسپولیس هم مشکلی برای 
مذاکره با این بازیکنان ندارند اما آنچه باعث ش��ده 
این بازیکنان از پرسپولیس دور شوند، مخالفت برانکو 
است. مسؤولان باشگاه علاقه زیادی به ادامه تجمع 
هواداران مقابل باش��گاه ندارند و آنها س��عی دارند 
موافقت برانکو برای مذاکره و جذب بازیکنان مورد 
علاق��ه هواداران را جلب کنند اما مرغ برانکو یک پا 
دارد. او وقتی از جلسه مشترک با مسؤولان باشگاه 
بیرون آم��د در جمع خبرن��گاران گفت: »ظرفیت 
دفاع پرس��پولیس تکمیل است و نیازی به بازیکن 
دیگ��ری نداریم.« این حرف برانک��و یعنی اینکه او 
قطعا س��یدجلال را نمی خواهد. به ق��ول هواداران؛ 
پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات عقب مانده است. 
در ادامه به حرف های برانکو می پردازیم و اینکه چرا 
او با این همه اصرار علاقه ای به جذب س��یدجلال 

ندارد. 
چرا سیدجلال را نمی خواهند؟ ■

پ��س از پای��ان قرارداد س��یدجلال حس��ینی، 
مدافع ملی پوش ایران از الاهلی قطر و بازگش��تش 
به ایران همه مقصد بع��دی او را بدون چون و چرا 
در پرسپولیس می دیدند و معتقد بودند این بازیکن 
می تواند بهترین خرید برای پرس��پولیس در فصل 
نقل وانتقالات باشد؛ مدافعی که به اعتقاد خیلی ها 
می توانس��ت با حضورش در قلب خط دفاع سرخ ها 
به شرایط نابه سامان دفاع پرسپولیس کمی سامان 

دهد. در چنین شرایطی مذاکره و جلسه این بازیکن 
با محمدحسین نژادفلاح، مدیر وقت پرسپولیسی ها 
می توانس��ت مانور خبری خوبی برای مدیری باشد 
که خودش هم به خوبی می دانست در پرسپولیس 
ماندگار نیست. تمام گمانه زنی ها در مورد سیدجلال 
در حال��ی صورت گرف��ت که حرف برانک��و درباره 
جذب این مدافع ملی پوش یک کلام بود؛ »نه« او را 
نمی خواهم! موضوعی که حتی پادرمیانی مسؤولان 
و مربیان و اطرافیان برانکو و پرسپولیس هم نتوانست 
نظ��ر این مربی کروات را درباره او تغییر داده و او را 
راضی کند که برای جذب او چراغ سبز نشان دهد. 
درباره علت مخالفت س��فت و س��خت برانکو برای 
جذب سیدجلال حسینی صحبت ها و علل مختلفی 
بیان می ش��ود که ش��اید این مس��ائل در مجموع 
س��رمربی پرس��پولیس را مجاب کرده است برای 
نخواستن او همچنان پافشاری کند. می گویند یکی 
از علل مخالفت برانکو با حضور مجدد سیدجلال در 
پرس��پولیس رقم بالایی است که او برای حضور در 
این تیم از مس��ؤولان تیم خواسته است. تز برانکو 
درب��اره این موضوع این اس��ت ک��ه در صورتی که 
اختلاف رقم پرداختی به او و دیگر پرسپولیسی ها، 
اختلاف فاحش��ی داشته باشد، این مساله می تواند 
سرمنشأ اختلافات بین بازیکنان تیمش باشد و این 
مساله دردسرهایی را برای او و پرسپولیس به وجود 
می آورد. برخی دیگر معتقدند این مس��اله درست 

نیست و سیدجلال به لحاظ تاکتیکی و فنی در پازل 
تاکتیکی این مربی کروات جایی ندارد اما بعضی  هم 
می گویند برانکو سیدجلال را نمی خواهد چون برای 
حضور مدافع کروات برنامه ریزی کرده و می خواهد 
این مدافع را با ش��رایطی که خودش دوست دارد و 
درباره آن هماهنگی های لازم صورت گرفته است در 

جمع پرسپولیسی ها به خدمت بگیرد!
برانکو: جا برای این مدافع ندارم ■

سرمربی پرسپولیس درباره سیدجلال حسینی 
توضیحاتی ارائه داد. سرمربی پرسپولیس در واکنش 
به تجمع تع��دادی از هواداران در حمایت از حضور 
سیدجلال حس��ینی گفت: فهرست مدافعان ما پر 
اس��ت. وی همچنین برای حل مشکلات در 2 روز 
آینده ابراز امیدواری کرد. پرس��پولیس در شرایطی 
خود را برای حضور در پانزدهمین دوره رقابت های 
لیگ برتر آماده می کند که هنوز نتوانسته بازیکنان 
مورد نظرش را جذب کند. همین امر باعث نگرانی 
هواداران این تیم شده است. صبح پنجشنبه تعداد 
کم��ی از ه��واداران این تیم در حمای��ت از حضور 
س��یدجلال حسینی مقابل باش��گاه تجمع کردند. 
آنه��ا همچنین در دیداری که با برانکو داش��تند از 
وی خواستند زمینه حضور این مدافع را فراهم کند. 
برانکو در واکنش به نگرانی هواداران گفت: من این 
نگرانی را درک می کنم چون هواداران مهم ترین رکن 
باشگاه هستند. با این حال هرکاری انجام می دهیم 

به خاطر آنهاست. البته هواداران هم باید توجه داشته 
باشند که کار کردن در فصل نقل و انتقالات راحت 
نیست چرا که بازیکنان زیادی وجود دارند و توقعات 
هم متفاوت اس��ت ضمن اینکه مشکلات مالی هم 
وجود دارد و این کار را سخت تر می کند. ایوانکوویچ 
خاطرنش��ان کرد: با این حال روند خوبی را سپری 
می کنیم و فکر می کنم ط��ی 2 روز آینده اتفاقات 
امیدوارکننده تری رخ خواهد داد. برانکو در واکنش 
به درخواس��ت ه��واداران برای حضور س��یدجلال 
حسینی گفت: ما در لیس��ت مان 4 مدافع داریم و 
ظرفیت تیم برای مدافع پر است. او همچنین درباره 
دروازه بان ذخیره پرسپولیس گفت: سوشا مکانی 3 
مسابقه محروم نیست، یک مسابقه محروم است و 2 
محرومیت بعدی او تعلیقی اس��ت. ما به دنبال یک 
دروازه بان دیگر هستیم تا بتواند با سوشا رقابت کند. 
برانکو درباره اینکه نگرانی هایی درباره پست بازیساز 
در پرسپولیس وجود دارد، گفت: مهاجم نوک حمله 
و گلزن واقعی را به س��ختی می توان پیدا کرد و اگر 
هم پیدا شود وحشتناک گران است البته این بخش 
ش��امل پلی میکر هم می ش��ود. همه پیگیر فوتبال 
جهانی هس��تند. چنین چهره ای کم پیدا می شود. 
از همه می خواهم ک��ه نام هیچ بازیکنی را نیاورند. 
راجع به اسامی تا زمانی که قرارداد امضا شود نباید 
صحب��ت کنیم چون به یکباره اوضاع از دس��تمان 

خارج می شود زیرا مذاکرات راحت نیست. 

نگرانی هواداران پرسپولیس به خاطر عملکرد ضعیف در نقل و انتقالات

وضعيت قرمز

کیوسک

مارکا
بازگشتی وجود ندارد

موندو
آردا به تأخير افتاد

سان اسپورت
خداحافظ رافا

استار اسپورت
بهترین های بریتانيا

سازمان لیگ برتر هاج  و واج مانده است که پس 
از صدور رای کمیته اس��تیناف فدراسیون فوتبال 
مبنی بر سقوط باشگاه راه آهن به لیگ دسته یک به 
دلیل استفاده از موتومبا بازیکن متخلف این تیم و 
با توجه به اعتراض شدید دادستانی به عنوان متولی 
این باشگاه و نیز اعتراض باشگاه مس کرمان به دلیل 
حضور در دیدار پلی آف مقابل استقلال خوزستان 
چه تصمیمی را اتخاذ کند. اعتراض شدید دادستانی 
به عنوان متولی باش��گاه راه آهن، تجمع بازیکنان 
راه آهن مقابل ساختمان سازمان لیگ و فدراسیون 
فوتبال و نیز درخواس��ت تجدید نظ��ر ویژه درباره 
این رای موجب ش��ده تصمیم اتخاذشده با تبعات 

بسیاری همراه باشد.
جلسه ویژه نماینده دادستانی با کفاشیان و تاج ■

هفت��ه گذش��ته و پ��س از اع��لام رای کمیته 
استیناف، رئیس فدراسیون و سازمان لیگ توسط 
نماینده دادس��تانی تهران به جلس��ه ای فراخوانده 
شدند؛ جلس��ه ای که در آن علت رای پرسیده شد 
و کفاشیان و تاج توضیحات را ارائه کردند تا موارد 
عنوان شده توسط نماینده دادستانی، به دادستانی 
ارائه شود. جلسه ای که در آن باز هم مثل همیشه 
کفاش��یان آرام و بدون استرس بود و گویا از مقابله 
با نماینده دادستانی ترس��ی به دل راه نداده است. 
درحالی که در طرف مقابل این تاج بوده که حسابی 
از افت��ادن توپ پل��ی آف و تصمیم نهایی در زمین 

س��ازمان لیگ مضطرب نش��ان داده، چرا که باید 
 در ای��ن زمینه رأی آخر را صادر و تبعات آن را نیز 

بر عهده بگیرد.
توپ پلی آف در زمین سازمان لیگ ■

رأی کمیته استیناف صادر، منتشر و به سازمان 
لیگ ابلاغ شده است. رئیس فدراسیون فوتبال هم 
اعلام کرده درباره برگزاری دیدار پلی آف س��ازمان 
لیگ بای��د تصمیم گیری کند. ت��اج و بهروان هم 
انگش��ت به دهان مانده اند تا چه تصمیمی بگیرند. 

آنها از سه ش��نبه تاکنون هیچ مصاحب��ه ای انجام 
نداده اند و شاید تنها خبر آنها در رابطه با برگزاری 
ب��ازی پلی آف تاکی��د بر اجرای قانون بوده اس��ت، 
قانونی که عنوان نمی شود چه نظری در این رابطه 
دارد. این مس��اله به وضوح نشان می دهد سازمان 
لیگ در این زمینه هنوز تصمیمی نگرفته و تنها در 

تلاش برای خریدن زمان است.
برگزاری 2 پلی آف دیگر؟ ■

در صورت��ی ک��ه پرونده رس��یدگی ب��ه تبانی 

مس کرمان در لیگ یک بس��ته و این مساله اثبات 
شود، مسؤولان سازمان لیگ با چالشی جدید مواجه 
می شوند. اگر قرار باشد بازی پلی آف برگزار و تبانی 
مس احراز شود، معادله ماندن پیکان در لیگ برتر 
و برگ��زاری مجدد دیدار پل��ی آف با بحرانی جدید 
مواجه می ش��ود، اینکه پیکان بای��د با تیم دیگری 
غیر از مس کرمان در دیدار پلی آف به میدان برود؛ 
در صورت احتمال اثبات تبانی مس، تیم نس��اجی 
مازندران و مس رفسنجان مدعیان بعدی این پرونده 
خواهن��د بود. آنها خود را مدعی حض��ور در دیدار 
پلی آف می دانند، چرا که با س��قوط مس کرمان به 
لیگ یک، نساجی جایگزین مس کرمان در جدول 
گ��روه »الف« لیگ یک خواهد بود. بنابراین به این 
طریق و درصورتی که تخلف مس کرمان محرز شود، 
تیم فوتبال مس رفسنجان در کنار نساجی مازندران 
دیگ��ر مدعی��ان احق��اق حق��وق خود هس��تند. 
مس رفس��نجان به عنوان تیم دوم گروه »ب« لیگ 
دس��ته اول، خواستار برگزاری دیدار پلی آف مقابل 
تیم دوم گروه »الف« این لیگ که نساجی مازندران 
 اس��ت خواهند ش��د و به این ترتیب باید دو بازی 
رفت و برگشت میان تیم های دوم گروه های »الف و 
ب« لیگ دسته اول  و 2 دیدار رفت و برگشت دیگر 
میان تیم پانزدهم جدول لیگ برتر که پیکان خواهد 
بود و برنده تیم های دوم گروه های »الف و ب« لیگ 

دسته اول برگزار شود.

انفعال سازمان لیگ درباره رأی کمیته استیناف

آینده نامشخص آخرین سهمیه


